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AB Tennis - Opstillingsmøde onsdag d. 21. februar 2024 

AB Tennis - Bestyrelsens beretning 2023 

På sidste års opstillingsmøde, nævnte jeg, at tennisbestyrelsen fokus for 2023 ville være:  

1. Medlemsudvikling – ved integration og fastholdelse af nye og nuværende medlemmer. 
2. Styrkelse af vores kommunikation.  
3. Involvering af flere frivillige for dermed at styrke AB Tennis.   
4. Opfriskning/fornyelse af vore faciliteter.  
5. Fastholde en sund økonomi.  

HVORDAN ER DET SÅ GÅET?  

Fra starten af 2023 var vi i TB beviste om at vi i 2024 skulle gøre noget anderledes end det vi havde 
gjort i de foregående år.   

Pr 1. april 2023 ansatte vi Claus Løppke som vores nye Klubchef for bla at få tilført nye ideer, ny 
inspiration og ny energi til tennisafdelingen.  

Med fælles hjælp fra Claus, fra trænerteamet, fra frivillige samt fra tennisbestyrelsen er det i det 
sidste år lykkedes at introducere nye tiltag, som: 

 Nye træningstilbud for alle aldersgrupper,  
 Afholdelse af en TIG junior tennis camp på AB,  
 Indgåelse af en ny klubtøj aftale med FILA og Transocean,  
 Afholdelse af 2 AB Ladies arrangementer,  
 Gennemførelse af en indendørs udgave af det ugentlige Teknik og spil træning 
 Afholdelse af et padel arrangement i Kløvermarken,  
 Afvikling af en Alle mod alle double turnering,  
 Nyt tilbud for de yngste - Familietennis for blodglade 3-6 årige,  
 Mulighed for at kunne tilmelde sig til DAI turneringer 
 Afholdt af en tennisrejse for motionister til Visegrad og  
 Afholdelse af et ”Prøv pickleball” arrangement i søndags.   

Alt dette som supplement til vore faste aktiviteter som 

 Holdturneringer for seniorer, motionister samt juniorer,  
 Nytårskur,  
 Chili Cup,  
 Standerhejsning,  
 Torsdags Teknik og spil,  
 Tennisturnering og Barbecue,  
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 TIG-kamp med de andre Gladsaxe klubber 
 Lyserød lørdag/Standerstrygning,  
 Juleturnering  
 Og sikkert noget jeg har glemt.   

Der har været mange tilbud – og forhåbentligt interessante tilbud for alle medlemmer.  

Af udvalgte sportslige resultater kan nævnes:  

 Herre senior hold udendørs - efter oprykning til 2. division i 2022, lykkedes det holdet at 
forblive i 2. division. Indendørs spiller holdet også i 2. division. 

 Motionist 1 udendørs kat 1 (bedste række) genvandt Sjællandsmesterskabet. 
 DAI – hvor vi har set vindere i damesingle, dame double samt mix rækkerne 

 

Tilbage til spørgsmålet – HVORDAN ER DET SÅ GÅET?  

1. MEDLEMSUDVIKLINGEN  
 jan 23 var vi ca 235 medlemmer – 60 junior/ungsenior + 175 seniorer 
 feb 24 er vi ca 260 medlemmer - 72 3-6 årige/junior/ungsenior + 186 seniorer  

 Det svarer til en tilvækst på ca 10%  

– derudover har vi pt. 5 prøvemedlemmer, som vi håber vil melde sig ind i AB Tennis 
– det går i den rigtige retning – vi har dog plads til flere.   

 

2. Styrkelse af vores kommunikation – vi forsøger – der er plads til forbedring 
– Vi har skulle lære at arbejde med Holdsport – og vi lærer fortsat. 

o Plussiden – det er blevet meget nemmere at kommunikere med medlemmer, at 
annoncere arrangementer og tilmelde sig. Vi kan selv styre aktiviteter i Holdsport. Der 
er en integration til økonomi systemet, hvor vi kan se indbetalinger m.m.  

o Minussiden – Holdsport er opbygget ift hold. Det giver os nogle udfordringer både for 
os der administrerer og for jer som brugere. Desuden mangler Holdsport et fælles 
bookings system, hvilket giver os nogle udfordringer  

– Facebook – vi bruger det, men kunne være mere aktive.  
– Andre social media - Instagram – vi mangler en der vil tage lead.     
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3. Involvering af flere frivillige for dermed at styrke AB Tennis.  
– Flere frivillige = flere hænder giver flere muligheder.  
– Det er dejligt, at se at der kommer flere frivillige både til afholdelse af turneringer, et nyt 

anlægsudvalg, samt at der et nyt medlem der stiller op til valg til tennisbestyrelsen.  
– Vi har dog fortsat opgaver som mangler frivillige som medlemmer til bla et ungdomsudvalg, 

opstart af plus 60 tennis om formiddagen, evt opstart af pickleball, festudvalg, support til 
sociale medier med mere. 

 

4. Opfriskning/fornyelse af vore faciliteter – HVORDAN GIK DET?   
– Padel anlægget – langt om længe åbnede anlægget i slutningen af september 23. Det positive 

er, at vi nu har 6 padelbaner på AB. I næste fase er planen er lave en overdækning på 4 af 
banerne, så når det sker, kan man spille padel på AB året rundt. Forventningen/håbet er, at 
man kan lave overdækningen i 2024.  

– Helårsbanerne (Red/Plus) – planen var, at alle 3 Gladsaxe klubber hver skulle have 2 baner i 
2023. Desværre kostede banerne på GTK og BTK mere end estimeret – så AB’s baner er pt. i 
venteposition.   

– LED lys på bane 3 og 5 – vi har bevilling fra kommunen – forventningen er, at LED lyset 
etableres i år.  

– Man må konstatere at der ikke skete så meget. Det er derfor glædeligt, at der i januar 24 blev 
etableret et anlægsudvalg, som kigger ind i opfriskning/fornyelse af vore faciliteter. 

 

5. En sund økonomi  
 Årsregnskabet for 2023 gennemgås som næste punkt.  
 Som følge at de tiltag vi valgte at gennemføre vidste vi at vores driftsøkonomi – indtægter 

og udgifter ville blive udfordret.  
 Årsregnskabet viser et lidt underskud større end forventet. Heldigvis har vi en opsparing på 

vores projektkonto, som det har været nødvendigt at trække på, så vi kan leve op til kravet 
om et positivt afdelings årsregnskab. Detaljer følger som næste punkt ifm gennemgang af 
vores økonomi.  
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Fokus for 2024 

 Medlemsudvikling – ved integration og fastholdelse af nye og nuværende medlemmer. Niveau 
& alders opdelte tilbud – træning & socialt og gerne i synergi med padel. MÅL Dec 2024 = 350 
medlemmer.  

 Faciliteter: Forskønnelse af udendørs anlægget omkring banerne, LED belysning, nye 
windbreakers, Integration til padel anlæg og gerne hybrid/helårs (RedPlus) tennisbaner 

 Frivillige: Styrk fundamentet ifm ledelse og aktiviteter, Forbedret kommunikation/SO-ME og 
øget profilering. Tiltræk ”friske øje”. Flere hænder   

 Økonomi: Sikre at indtægter og udgifter igen kommer i balance.   

Til slut 

Som afrunding skal der lyde en stor tak til trænere, frivillige, ledere, forældre samt personale for 
jeres support gennem året.  

2023 var året hvor vi forsøgt at gribe lidt anderledes an, hvor noget lykkedes. Håber at 2024 vil 
være året, hvor flere ting lykkes, og at vi ser ind i en fortsat medlemstilvækst og sund økonomi.  

På Tennisbestyrelsen vegne  

Henrik Thue Hansen,  

Tennis formand  


